

KHKS Håndbold - Dagsorden

Den 04.01.2023 Kl. 19.00 Sted Kr. Hyllinge hallens cafeteria

Mødeleder: Jette Facilitator: Rune Referent: Davith

Møde nr. 01.2023

Distribueres til: Bestyrelsen + Lars for KHIF

Deltagere:

Afbud fra:

Dagsorden	Tidspunkt	Meddelelser/Forhandling	Navn	Termin
1. Dagsorden/Referat/ - Opfølgning og godkendelse VIGTIGT		Godkendt		
2. Hovedpunkter A. Underskrift på diverse dokumenter. B. Sidste hjemmekampsdag – Hvem vil være med? C. Opgaver i udvalgene – rekruttering af hjælpere		A. Underskrifter blev alle sat B. Sidste hjemmekampsdag tages på et møde for sig selv nu på tirsdag d. 10/1 klokken 20-21 C. UDGÅET!		
3. Orientering formanden Udbetaling af aktivitetstilskud for 2 år Overskud fra halfesten udbetalt.		JW meddeler at vi har fået udbetalt 77.000 fra hovedforeningen Halfestens 2022 overskud gav os 24.000 Aktivitetstilskud vi har for fået 2021 fået 46.000 og for 2022 31.000 Lejre kommune 15.000 til at få flere drenge ind i klubben Sport24 har givet 9.130 som er overskuddet for det vi har købt som er returneret f. aftalen med dem.		
4. Oplæg til beslutning Oprettelse af Stævneudvalg?		UDGÅET!		
5. Orientering fra Sport og udvikling		UDGÅET!		

6. Orientering fra Administrationsudvalget	UDGÅET!		
7. Orientering fra Frivillighedsudvalget	UDGÅET!		
8 Orientering fra PR. og Kommunikation	<p>MH informerer fra PR og Kommunikation</p> <p>JW og MH har aftalt at klubben betaler for MHs Adobe pakke da MH ikke har nogen indtægt PT</p> <p>MH informerer at der skal ryddes op i medlemmerne og hun holder øje med om de nu også er kommet ud af systemet.</p> <p>Vi skal finde ud af om LA og RC skal være administrator på KHKS siden på Facebook. Hvor ligger grænsen for om det er klub eller privat profil der laver opslag.</p> <p>MH foreslår at alle andre sender opslag til hende når der er tale om klubaktiviteter så det er klubben der står som afsender, det virker mest professionelt.</p> <p>LA bliver gjort til administrator så hun kan slå op på klubbens vegne lige som RC, JW og MH.</p> <p>Der laves et opslag med hvordan man bruger klubbens Facebook sider og der bliver sendt en mail rundt med opfordring til at medlemmer opdatere informationer tlf/mail på hjemmesiden.</p> <p>Vi aftaler at set og ikke kommenteret på Facebook chatten er det samme som accept af spørgsmål/forslag.</p> <p>Vi beslutter at vi kører Nytårsforsæt kampagnen denne sættes i gang i morgen</p> <p>MH vil gerne have en dato på hvornår vi skal have det store kommunikationsmøde. Det aftales at MH sender en mail med de informationer hun ønsker vi skal have styr på og så kommer alle tilbage med deres input på mail og marts mødet bliver så dedikeret til PR som dagens møde blev opgavelistens gennemgang.</p>		
9.			
10. Eventuelt kl.	RC orienterer om deadline for sponsorer for senior som selv skal komme med deres sponsor han har intet hørt		

	<p>Lars (formand i KHIF) informere om møder i fremtiden, blandt andet om møder om projektet med ny hal. Hal forventes første spadestik slut 2023 og forventes færdig i 2025</p> <p>KHIF beder os at vi gerne må holde åbne øjne efter en ny hovedkasserer til KHIF</p> <p>Der har været et visions seminar og man er i KHIF blevet enig om hvad der skal arbejdes med og der er besluttet at der arbejdes med 4 emner i år</p>		
11. Næste møder	<p>10. januar 20-21 Ekstra møde vedr. sidste hj.kampsdag 8. februar 19-21</p>		